

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, JUNE 13, 1991

(1)

[Text]

The Sub-Committee on Fitness and Amateur Sport of the Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women met at 3:35 o'clock p.m. this day, in Room 208, West Block, for the purpose of organization.

Member of the Sub-Committee present: John Cole.

Acting Members present: Bob Kilger for Rey Pagtakhan; Rod Laporte for Jim Karpoff.

Other Member present: Marcel R. Tremblay.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Guy Beaumier, Research Officer.

The Clerk of the Sub-Committee presided over the election of a member to the Chair.

Bob Kilger seconded by Rod Laporte moved,—That, John Cole do take the Chair of this Sub-Committee.

The question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, John Cole was declared duly elected Chair of the Sub-Committee and took the Chair.

On motion of Rod Laporte, Bob Kilger was elected Vice-Chairman of the Sub-Committee.

Bob Kilger moved,—That, the Chairman be authorized to hold meetings, to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present provided that at least two (2) members are present.

The question being put on the motion, it was agreed to.

On motion of Rod Laporte, it was agreed,—That, the Sub-Committee print 550 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*, as established by the Board of Internal Economy.

On motion of Bob Kilger, it was agreed,—That, the Sub-Committee retain the services of one Research Officer from the Library of Parliament to assist the Committee in its work at the discretion of the Chairman.

At 3:40 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

Nino A. Travella

Clerk of the Sub-Committee

MONDAY, SEPTEMBER 30, 1991

(2)

The Sub-Committee on Fitness and Amateur Sport of the Standing Committee on Health and Welfare, Social Affairs, Seniors and the Status of Women met *in camera* at 4:42 o'clock p.m. this day, in Room 307, West Block, the Chairman, John Cole, presiding.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 13 JUIN 1991

(1)

[Traduction]

Le Sous-comité de la condition physique et du sport amateur du Comité permanent de la santé, du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine tient sa séance d'organisation aujourd'hui à 15 h 35, dans la salle 208 de l'édifice de l'Ouest.

Membres du Comité présents: John Cole.

Membres suppléants présents: Bob Kilger remplace Rey Pagtakhan; Rod Laporte remplace Jim Karpoff.

Autre député présent: Marcel R. Tremblay.

Aussi Présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Guy Beaumier, attaché de recherche.

Le greffier du Sous-comité préside l'élection du président.

Bob Kilger, appuyé par Rod Laporte, propose,—Que John Cole occupe le fauteuil du Sous-comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

En conséquence, John Cole est déclaré dûment élu président du Sous-comité, et occupe le fauteuil.

Sur la motion de Rod Laporte, Bob Kilger est élu vice-président du Sous-comité.

Bob Kilger propose,—Que le président soit autorisé à tenir des séances, à entendre des témoignages et à en autoriser l'impression en l'absence de quorum, à condition qu'au moins deux (2) députés soient présents.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Sur la motion de Rod Laporte, il est convenu,—Que le Sous-comité fasse imprimer 550 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*, conformément à la directive du Bureau de régie interne.

Sur la motion de Bob Kilger, il est convenu,—Que le Sous-comité retienne, à la discrétion du président, les services d'un attaché de recherche du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement pour l'aider dans son travail.

À 15 h 40, le Sous-comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Sous-comité

Nino A. Travella

LE LUNDI 30 SEPTEMBRE 1991

(2)

Le Sous-comité de la condition physique et du sport amateur du Comité permanent de la santé, du bien-être social, des affaires sociales, du troisième âge et de la condition féminine se réunit à huis clos aujourd'hui à 16 h 42, dans la salle 307 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de John Cole (*président*).